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Hei!
 
Det ser greit ut. Det hadde nok vært greit om det forelå utkast til ROS, men vi vill ikke kreve det denne gangen
likevel. Dette kan likevel bli aktuelt for fremtidige reguleringsplanprosesser. Vær klar over at høringsinstansene
har mer fokus på ROS og hevder de har bedre forutsetninger for å gi bedre merknader og vurderinger til oppstart i
de tilfellene det foreligger utkast til ROS.
 
Endelig referat fra oppstartsmøte ble sendt via SvarUt til Allskog SA (samt forslagsstillerne) den 19. april. Ut fra det
du skriver tyder det på at du ikke har mottatt dette. Det følger derfor vedlagt. (Beklager feildatering i signeringen
av referatet, det skulle selvsagt vært 09.04.2021.)
 
 
Med vennlig hilsen
 

Kjell Vingen
arealplanlegger
kjell.vingen@afjord.kommune.no
 
906 90 335 | afjord.kommune.no
 
E-post fra og til Åfjord kommune er offentlig. Bevaringspliktig e-post arkiveres og blir synlig på postlisten.
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Hei! Tok litt tid dette. Se om det er ok! Avventer tilbakemelding og endelig møteref.
 
Da melder vi oppstart uten vedlagt ROS – ok?
 
Vennlig hilsen
Ellen Kristin Moe | Arealplanlegger | +47 91 37 67 71|www.allskog.no
 


